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RSS.0012.5.3.2024 

Protokół Nr 3/24 
z posiedzenia Komisji Zdrowia, Oświaty, Kultury i Sportu  

w dniu 27 maja 2024 roku 
 

Porządek obrad: 
1. Sprawy bieżące. 

 

Ad.1 
Pani Joanna Berezecka-Zywer przedstawiła wniosek Referatu Oświaty 
dotyczący zwiększenia planu finansowego na podstawie zatwierdzonego 
wniosku o dofinansowanie projektu w ramach programu „Fundusze 
Europejskie dla Dolnego Śląska 2021-2027” – tytuł projektu „Rozwój edukacji 
przedszkolnej w gminie Czernica, Długołęka, Oleśnica, Sobótka, Wisznia Mała, 
Zawonia i Żórawina. Poinformowała, że jednostką przystępującą do projektu 
jest Zespół Szkolno-Przedszkolny w Rogowie Sobóckim. Zaznaczyła, że projekt 
będzie realizowany w naszej gminie od września tego roku przez kolejne 3 lata.  
Pani Beata Wawrzynów poinformowała, że wartość całego projektu rozłożona 
na 3 lata to 337.360,67 zł (w tym roku wprowadzamy 39.000,99 zł). Dodała, że 
wkładem własnym jest zaplanowane już wynagrodzenie (w tym roku  
w wysokości 7.510,23 zł). Poinformowała, że w 2025 roku wkład własny 
wyniesie 34.302,10 zł, a w 2026 roku 14.728,54 zł. 
 

Zarządzono głosowanie nad pozytywnym zaopiniowaniem przedstawionego 
wniosku  
Głosów „za”6, „przeciw”0, „wstrzymało się” 0 
 

Radny Tomasz Sadkiewicz złożył wniosek do Burmistrza o zlecenie firmie 
Hadlux wykoszenia terenu przy grodzisku w Będkowicach. Dodał, że podczas 
Targów Sobótkowych tam również będą odbywały się zajęcia, a jeżeli nie będzie 
deszczu będzie można stawiać tam samochody. 
Radna Lidia Sączawa złożyła wniosek o wystąpienie do powiatu o wykoszenie 
rowów przy drogach powiatowych na trasie od Świątnik do Księginic. Dodała, że 
wysoka trawa uniemożliwia zauważenie wybiegających na drogę zwierząt.  
 
 
 

Protokołowała        Przewodniczący Komisji 
 

Agata Rekść            Piotr Grudziński  


